



德迅 *Dession*











1

## Conveyor belt



The size and size of the conveyor belt can be customized according to the product, and can also be adjusted

2

## Suction box device



Vacuum suction box, the suction box is firm, not easy to drop, automatic box opening





3

## Product push



After the box is opened, the booster will push the product into the box

4

## Automatic box sealing



Automatic ear folding, box sealing, hot-melt machine can be installed for sealing with glue



# Contact us

□□□□□□□□□□



DESSION CE, ROHS SGS



Foshan Dession packaging machinery Co., Ltd. is located in Nanhai District, Foshan city, China machinery center, is a collection of research and development, manufacturing, sales and after-sales service in one of the high-tech enterprises, with self-import and export rights. DE newsletter focusing on production and research and development, all kinds of bag packaging machine, filling machine, and the research and development and manufacture of automatic packaging line



# Contact us



Our Customers



# EXHIBITIONS



1. 本公司提供完善的售后服务，包括设备安装、调试、操作培训、故障排除及日常维护等。
2. 我们拥有经验丰富的技术团队，能够快速响应客户的需求，提供及时有效的技术支持。
3. 我们提供长期的质保服务，确保您的设备始终处于最佳运行状态。

(注：本服务条款适用于所有购买本公司产品的客户。如有任何疑问，请随时与我们联系。)

佛山市德迅包装机械有限公司





1



2



4



3

15-30 DHL ( )

